

café menu



1 Aug 2024 to 31 Jan 2025

Jetstar 

Onboard Meals 现购餐食

Jetstar Value Meals

From **\$16** Pair your meal with a choice of any drink* and Save \$1!
搭配任何饮料*, 即可享有\$1折扣

+\$4 Upsize your meal with Miso Soup and Save \$1
添加味噌汤, 可享有\$1折扣

*Choice of alcoholic or non-alcoholic drinks
*酒精或非酒精饮料的饮料选择

All meals are produced in a kitchen that also handles gluten, eggs, milk, soy, peanut, fish, shellfish and sulphite. All products are subject to availability, please ask your crew member for today's choices.

所有餐点在同一厨房煮制, 同时也负责处理面筋、鸡蛋、牛奶、大豆、花生、鱼类、贝类和亚硫酸盐。并非所有航班都提供全部膳食种类, 请向机组人员查询当日可选餐食。

We practise responsible service of alcohol for the safety & comfort of all our customers. We will only serve alcohol to persons aged 18 years and over and you may be requested to provide ID to our crew. You may be refused service of alcohol onboard at our crew's discretion and consumption of passengers' personal alcohol (e.g. duty free alcohol bought onboard and prior to the flight) is not permitted.

乘客必须在18岁以上才能购买及饮用酒精饮料。在购买时, 您可能需要提供个人证件。为了乘客的舒适和安全, 空服员有权停止向乘客售卖及饮用酒精饮料。乘客不得饮用个人酒精饮料, 例如在机上或飞行前购买的免税酒类。

Exclusive Jetstar Drawstring Bag

赠送独家捷星航空抽绳袋

Receive an exclusive Jetstar drawstring bag* with a minimum spend of \$12 on the Jetstar Café menu on-board or with any purchase from JET.SHOP.

在捷星机上菜单消费满\$12或购买任何JET.SHOP产品即可获得独家捷星航空抽绳袋*。

*Limited quantity available, while stocks last. Limited to 1 per transaction. Sunglass and watch not included

*数量有限, 送完为止。每笔交易限领一个。不包括墨镜和手表



Available in Aug and Sep

Creamy Chicken Ham Pasta 奶油鸡肉火腿螺旋意大利面

Pasta in a creamy and flavourful sauce served with chicken ham, mushrooms and carrots.
美味的奶油酱汁螺旋意大利面, 搭配鸡肉火腿、蘑菇和胡萝卜。

Allergens: Gluten, milk, soy and celery
过敏原: 麸质、牛奶、大豆和芹菜

\$13



Available in Aug and Sep

Marinara with Multigrain Rice (Vegetarian) 番茄素食海鲜饭

A hearty tomato stew filled with carrots, celery, potatoes and plant-based prawn, paired with multigrain rice, barley and corn.
丰盛的番茄炖菜, 包含了胡萝卜、芹菜、土豆和素食虾, 搭配杂粮大米、大麦和玉米。

Allergens: Gluten, milk, soy and celery
过敏原: 麸质、牛奶、大豆和芹菜

\$13



Available from Oct 24 to Jan 25

Thai Basil Plant-Based Meat Rice 泰国罗勒植物肉饭

A flavourful, protein-rich dish with aromatic basil and authentic spices.
一道美味、富含蛋白质的菜肴, 配有芳香的罗勒和正宗的香料。

Allergens: Soybean, wheat
过敏原: 大豆、小麦

\$13



Available from Oct 24 to Jan 25

Lasagna with Plant-Based Meat 植物肉千层面

A classic Italian dish with plant-based meat, rich in protein and fiber.
一道经典的意大利植物肉菜肴, 富含蛋白质和纤维。

Allergens: Soybean, wheat, eggs, milk
过敏原: 大豆、小麦、鸡蛋、牛奶

\$13

- Halal 清真食品
- Spicy 辛辣
- Vegan 纯素
- No Pork, No Lard 无猪肉及猪油
- Vegetarian 素食
- Gluten Free 不含面筋
- Contain Nuts/Peanuts 含有坚果成分



More flavours available on our website

Warm up your travels with Shiawase Ippai Mushroom Miso Soup

しあわせいっぱいきのこのお味噌汁



Exclusively from Fieldseas, experts in Japanese Miyazaki Wagyu beef and premium ready-to-eat meals.





THE REFRESHING CHOICE

FOR EVERY Jetstar MEAL



100 PLUS
THIRST FOR MORE

Instant Meals 即食餐

JetSaver Deals

Pair any instant noodle with a choice of any non-alcoholic drink* and Save \$1!
搭配任何无酒精饮料* 既可享受\$1折扣

From \$9



*only applicable to drinks priced at \$4
*仅限于\$4无酒精饮料



Nissin Chicken
日清鸡肉味泡面
Allergens: Wheat, egg, soya, milk
过敏原: 小麦、鸡蛋、大豆、牛奶
\$6



Nissin Tom Yam
日清泰式冬炎泡面
Allergens: Wheat, crustacean, egg, fish, soya, sesame
过敏原: 小麦、甲壳类、鸡蛋、鱼、大豆、芝麻
\$6



TOPP Vegetable Flavour Jasmine Rice Congee
TOPP 蔬菜味茉莉香米粥
Allergens: Allergen friendly
过敏原: 不含过敏源
\$6



Shiawase Ippai Miso Soup - Japanese Mushroom
Shiawase Ippai 味噌汤 - 日本蘑菇
Allergens: Bonito, soybean
过敏原: 鲣鱼、大豆
\$5

- Halal 清真食品
- Spicy 辛辣
- Vegan 纯素
- No Pork, No Lard 无猪肉及猪油
- Vegetarian 素食
- Gluten Free 不含面筋
- Contain Nuts/Peanuts 含有坚果/花生

RÓA

Confetti Fun In Every Crumb



1 for \$3
2 for \$5

Take your taste buds on a flight of fancy with our allergy-friendly* Confetti Cookies, featuring vanilla, strawberry, and blueberry flavours made with **real fruits** and a satisfying crunch.

*Made without the use of dairy, eggs, gluten, nuts, soy and crustacean.




Scan to visit
www.roamidnight.com
Or contact us at
☎ +65 8790 4780

Craving for more?
Explore our exclusive range on
www.roamidnight.com and
save 10% on your first order
with this code **JETSTARIO**.

nutella

Nutella spread with Cocoa and Breadsticks.
An exquisite snack to be consumed on the go.



exclusive
n
travel edition

DISTRIBUTED BY
KAIMAY TRADING PTE LTD

Snacks 零食

All Time Favourite Deals!

From **\$12**

Pair with a choice of any drink* and Save \$1!
搭配任何饮料*, 即可享有\$1折扣

Nacho Chips with Cheese Sauce
玉米片伴芝士酱

Halal
Allergens: Nacho chips: Allergen friendly
Cheese dip: Dairy
过敏源: 玉米片: 不含过敏源
芝士酱: 乳制品

ala carte \$9



*Choice of alcoholic or non-alcoholic drinks
*酒精或非酒精饮料的饮料选择

2 for **\$7**

Ultimate Pringles Deal



Pringles Original
品客洋芋片 原味

Halal
Allergens: Wheat, fish
过敏原: 小麦、鱼类
ala carte \$4

Pringles Sour Cream & Onion
品客洋芋片 洋葱口味

Halal
Allergens: Wheat, milk
过敏原: 小麦、牛奶
ala carte \$4

\$6
Save \$1

Fun Frooty

pair with Magnolia UHT milk
家乐氏香甜圈与Magnolia牛奶搭配



Kellogg's Froot Loops
家乐氏香甜圈

Halal
Allergens: Gluten, soybean. May contain traces of peanuts, tree nuts and milk.
过敏原: 麸质、大豆。可能含有微量花生、坚果和牛奶。
ala carte \$4



Freeze-Dried Tasty Cheddar Cheese
冻干美味切达奶酪

Gluten Free
Allergens: Milk, milk products
过敏原: 牛奶、奶制品
\$9



Skinnie Biscotti Pistachio with Pumpkin Seeds
开心果与南瓜籽脆饼

Halal
Allergens: Wheat, nuts, eggs. Manufactured in a facility that also produces products that contain dairy and other tree nuts.
过敏原: 小麦、坚果、鸡蛋。在处理乳制品和其他坚果的设施中制造。
\$6



Gretel Sprouted Nuts and Seeds Salted Caramel
咸焦糖发芽混合坚果

Halal
Allergens: Nuts
过敏原: 坚果
\$5



RÓA Confetti Cookies
RÓA 三味曲奇

Halal
Allergens: Allergen friendly
过敏原: 不含过敏源
\$3



TOK Baked Cracker - Cheese
TOK 烤薯片饼干 - 奶酪

Allergens: Wheat, soy, milk, shrimp. May contain egg and fish products.
过敏源: 小麦、大豆、牛奶、虾。可能含有鸡蛋和鱼类产品。
\$4



Snap Snap Cocoa Dinosaur Butter Cookies
可可恐龙黄油饼干

Halal
Allergens: Milk, wheat, gluten. May contain nuts and soy.
过敏源: 牛奶、小麦、麸质。可能含有坚果和大豆。
\$4



Nutella & Go Hazelnut Spread Breadsticks
能多益榛果巧克力酱手指饼干

Halal
Allergens: Tree nuts (hazelnuts), milk, soy, wheat
过敏原: 坚果(榛子)、牛奶、大豆、小麦
\$4



Himalaya Sports Lemon Candy
喜马拉雅岩盐薄荷糖

Halal
Allergens: Allergen friendly
过敏原: 不含过敏源
\$2

- Halal 清真食品
- Spicy 辛辣
- Vegan 纯素
- No Pork, No Lard 无猪肉及猪油
- Vegetarian 素食
- Gluten Free 不含面粉
- Contain Nuts/Peanuts 含有坚果成分

Non-alcoholic Drinks 非酒精饮料

NESCAFE® Gold Blend Stick
雀巢金牌原味冻干速溶纯黑咖啡
\$4

Coffee Hock Chrysanthemum Honey & Organic Chia Seeds
菊花蜂蜜和有机奇亚籽
\$4

50% off[^]

MILO 3in1 ACTIV-GO
3合1美禄
\$4

BONTEA Pure Ceylon Tea
BONTEA锡兰红茶
\$4

Best Pairing

Pair Skinnie Biscotti Pistachio with Pumpkin Seeds and a choice of any hot drink*
搭配开心果与南瓜籽脆饼和任何热饮料*, 既可享受\$1折扣

\$9 Save \$1



*Discount is only applicable in a single transaction. *Limited to hot beverages only
^折扣在单笔交易中有有效。*只限热饮。



Coca-Cola® Zero Sugar 320ml
可口可乐® 无糖
\$4

Coca-Cola® Classic 320ml
可口可乐®
\$4

Sprite® 320ml
雪碧®
\$4

100PLUS Original 325ml
100PLUS
\$4

SEASONS Ice Lemon Tea 300ml
SEASONS 冰柠檬茶
\$4



Minute Maid Refresh® Orange 300ml
美汁源® 果粒橙橙汁饮料
\$4

UFC Refresh 100% Natural Coconut Water 500ml
UFC Refresh 100%纯天然椰子水
\$5

ICE MOUNTAIN Drinking Water 500ml
ICE MOUNTAIN 饮用水
\$4

MAGNOLIA UHT Fresh Milk 250ml
MAGNOLIA 牛奶
\$3

2 for \$5

Alcohol Drinks 酒类

Happy Hour Compo



\$20
Save \$1

The Classic Wine and Cheese Pairing
购买美酒与乳酪的经典搭配, 既可享有\$1折扣



From \$14

Pair Gretel Sprouted Nuts and Seeds Salted Caramel with a choice of any alcoholic drink and Save \$1!
搭配咸焦糖发芽混合坚果和酒类饮料*, 既可享有\$1折扣



Barton & Guestier Cuvee Speciale White Wine 187ml \$12
法国Cuvee Speciale白葡萄酒

Barton & Guestier Cuvee Speciale Red Wine 187ml \$12
法国Cuvee Speciale红葡萄酒

NEFT Vodka 100ml \$12
NEFT 伏特加

Johnnie Walker Black Label 50ml \$10
Johnnie Walker 黑牌威士忌

Asahi 350ml \$10
朝日啤酒



NEFT VODKA

Begin your Jetstar journey with NEFT Vodka, award-winning vodka worth sipping.

IMPORTED BY NEW PORT DUTY FREE, SINGAPORE. 40% ALC/VOL. SIP RESPONSIBLY. DISTILLED FROM RYE. ©2024 NEFT VODKA USA, INC. ALL RIGHTS RESERVED.



CRAFTED IN AUSTRIA

Barton & Guestier

WINE FROM THE EUROPEAN UNION

DEPUIS 1725

Enjoyable anytime, anywhere!



Raspberry and blackberry aromas



Floral notes with quince & apple aroma

Distributed by Kaimay Trading Pte Ltd

We practise responsible service of alcohol for the safety & comfort of all our customers. We will only serve alcohol to persons aged 18 years and over and you may be requested to provide ID to our crew. You may be refused service of alcohol onboard at our crew's discretion and consumption of passengers' personal alcohol (e.g. duty free alcohol bought onboard and prior to the flight) is not permitted. 乘客必须在18岁以上才能购买及饮用酒精饮料。在购买时, 您可能需要提供个人证件。为了乘客的舒适和安全, 空服员有权停止向乘客售卖及饮用酒精饮料。乘客不得饮用个人酒精饮料, 例如在机上或飞行前购买的免税酒类。



WITH LOVE.
Gretel[®]

Elevate your journey with protein-packed snacks onboard!

Salted Caramel

Mixed Nuts and Seeds



AID WEIGHT LOSS



FULL OF FIBER



BOOST IMMUNITY



RICH IN VITAMINS

Shop More Flavours at Cold Storage in Singapore



Scan to Explore
www.withlovegretel.com
Save 20% With Code: WLGJS1

REFRESHING DRINKS FOR YOU



© 2024 The Coca-Cola Company.

Exclusively Jetstar 捷星独家礼品



Colour-inable
可着色

3+ This blanket contains an elastic cord, children must be supervised during use to avoid choking hazard. Not suitable for children under 3 years of age.
⚠️ 这条毯子含有弹性绳，使用时必须监督儿童以避免窒息危险。不适合3岁以下的儿童使用。

1 Jetstar Kid's Activity Pack 捷星儿童活动礼包

Consists of activity book, colouring postcard, colour crayons. All packed in a take-home sling bag.
包括活动书、着色明信片、彩色蜡笔。装置在可着色吊袋里。

\$10

2 Jetstar 12oz Collapsible Travel Cup 捷星12盎司可折叠杯

- eco-friendly, non toxic
- compact and portable
- washable and reusable
- 环保、无毒
- 小巧、方便携带
- 可重复使用

\$10

3 Jetstar Blanket 捷星毛毯

Keep warm throughout your flight with Jetstar's polyester fleece blanket. It's yours to keep!
在整个航程中使用捷星的聚酯纤维毛毯，保持温暖。这是您的礼物，可以带回家！



Take it home with you and re-use it as: beach rug, dog blanket, picnic blanket or car blanket.
将它带回家并重新使用它作为：沙滩地毯，狗毯，野餐毯或汽车毯

\$12

Not applicable for any discount
不适用于任何折扣

Pre-order Your Meal!

@jetstar.com

下次出发前预定机上餐饮，享有更多选择!

\$18

COMES WITH

Udders ice-cream & drinking water with any hot meal
任何热食套餐包含 Udders雪糕及饮用水

\$16

COMES WITH

Butter cookies & drinking water with any light meal
任何轻食套餐包含牛油典故及饮用水

Simply choose your meal option when you book with us or go to "Manage Booking" to add a meal to an existing booking up to 24 hours before your departure time.

您只需在预定机票时确定所要膳食，或在起飞的24小时前进入“管理预订”将膳食加入现有预定内容。

• Save up to 20% 预订时可节省高达20%
• Be one of the first to be served 优先享受机上用餐服务

• Reserve your first choice 确保您可获得首选膳食



Payment and Information All prices shown are in Singapore Dollars (SGD) unless otherwise specified. We accept a range of foreign currencies (AUD, JPY, USD, CNY, IDR, TWD, MYR, HKD, PHP, EUR, GBP & THB - notes only) along with Visa and Mastercard. Cards are accepted up to a maximum purchase of S\$200 per transaction. All change will be given in Singapore Dollars regardless of the payment currency used and we are unable to accept foreign currency coins. **Note** Credit card facilities may not be available on all flights and photo ID is required with all credit card purchases. We are not able to accept debit cards, Maestro debit cards, NETS cards, EFTPOS payments, and prepaid credit/travel cards. Images are for illustrative purposes only - products and prices may vary on some services and all products are subject to availability, please ask your crew for today's offering - Jetstar apologises should your choice not be available on this flight. **Warning** All products may contain traces of nuts, dairy, egg, and gluten unless otherwise specified.

付款及资讯 所有价格均为新加坡元，除非另外说明。我们可收取多种货币（澳元，日元，美元，人民币，印尼盾，台币，马来西亚令吉，港币，菲律宾比索，欧元，英镑及泰铢 - 纸币，并可以使用Visa卡，和Mastercard卡付款。每次信用卡交易上限为新币\$200。无论使用任何货币付款，余额零钱一律以新元计算。本航班不接受外币零钱。**注意** 并非所有捷星航班都提供信用卡付款服务。如果使用信用卡付款，需要提供照片的身份证明 我们无法接受EFTPOS付款或Maestro预付信用卡/旅行卡。所有饮食图片仅供说明使用-产品和价格在某些服务中可能会有所变动，且所有产品以当前供应产品为准。请向机组人员查询当日可选饮食-如果本次航班未提供您选择的饮食，捷星航空在此向您表示歉意。**警告** 除非另有说明，否则，所有产品均可能含有坚果、乳制品、鸡蛋和面筋。

KID FRIENDLY



Junior Star Meal 儿童之星套餐

Buttery croissant with creamy egg mayo filling. Comes with Hershey's Soyfresh Soya Milk - Chocolate, Udders ice cream, and a fun-filled Jetstar Kid's Activity Pack.
牛角面包配蛋黄酱。餐点包含巧克力味豆奶、冰淇淋和童趣十足的捷星儿童活动包。

\$20

Available for pre-order only
仅供预订

*Ice cream is subject to availability on certain routes. Jetstar reserves the right to replace ice cream with another item without prior notice.
*捷星航空保留替代冰淇淋的权利，恕不另行通知。

cafe menu

Udders ICE CREAM



FRENCH VANILLA ICE CREAM

Pre-order online with your next meal!

Freshly Made In Singapore

Free of Eggs & Gluten

Halal Certified

Catch Us If You Can! @UddersIceCream www.Udders.com.sg

SINGAPORE, MALAYSIA, INDONESIA, PHILIPPINES, CHINA, UNITED KINGDOM, NETHERLANDS.

Soyfresh HERSHEY'S FLAVOURED SOYA MILK

The Taste of Happiness on Board

Chocolate Flavoured Soya Milk



Pre Order online with Junior Star Meal



HERSHEY'S and COOKIES 'N' CREME trademarks and trade dress are used under license.